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ZAPISNIK 

 

sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, održane dana 12.09.2024. godine s početkom u 19:00 sati. 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni općinski vijećnici: 

 

1. TINO KURTIN  

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4. NINO LONGIN 

5. MARIN KOLEGA 

6. MARKO KOLEGA 

7. ANTE GOBIN 

8. MARIJA ZELENČIĆ 

Odsutni vijećnici:  

Zdenko Longin  – opravdao svoj izostanak 

 

Ostali prisutni: 

Načelnik Općine Kali Bruno Mišlov, pročelnica JUO – Marija Grbić, stručni suradnik za proračun i 

financije Ines Maštruko 

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 8 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

 

DNEVNI RED: 

 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 18.6. 2024. 

godine  

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Kali za razdoblje 1.1. - 30.06.2024.  

3. Prijedlog odluke o donošenju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Kali za 

razdoblje od 2024.-2030. godine  

4. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

Općine Kali  

5. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu 

rada dječjeg vrtića ,,Srdelica“ Kali  

6. Prijedlog odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi  

7. Vijećnička pitanja   
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Predsjednica Općinskog vijeća: Ima li netko nadopunu za dnevni red?  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“ 8 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO 

 

Konstatira se da je s 8 glasova „ZA“ i  0 glasova „PROTIV“ u cijelosti prihvaćen Dnevni red.  

 

TOČKA 1: Verifikacija zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća održane dana 18.06.2024. 

godine Općine Kali 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

MARKO KOLEGA: Zdenko Longin je već nekoliko puta pitao na općinskim sjednicama da nam se 

svima dostavi financijski izvještaj od Hripe i Odvodnje. Isto nam se još nije dostavilo te vas ovim 

putem molim da nam pošaljete izvješća.  

Mislim da se Zdenko pozvao na Zakon o pristupu informacijama, tada se treba odgovoriti u roku od 

30 dana, a evo mi još nemamo nikakav odgovor na postavljeno pitanje.  

 

MARIJA ZELENČIĆ: Ja sam direktora Hripe zamolila da napravi izvješće što prije, on je rekao da 

je u izradi. Kad Hripa Općini preda izvješće, mi ćemo vam to odmah pismeno predati.  

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali 

održane dana 12.9.2024. godine sa izmjenama. 

 

„ZA“ 8  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 8 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran 

zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 12.09.2024. godine.  

 

 

TOČKA 2: Polugodišnji  izvještaj o izvršenju  Proračuna Općine Kali za razdoblje 1.1. - 

30.06.2024. 

 

Ines Maštruko, stručni suradnik za proračun i financije govori uvodno obrazloženje.  

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Polugodišnji  izvještaj o izvršenju  Proračuna Općine Kali 

za razdoblje 1.1. - 30.06.2024. 

 

MARKO KOLEGA: Ja vjerujem da dio vas nije pročitalo ili je pročitao, a dio nisu razumjeli, pa 
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evo da ja još jedan put istaknem neke stvari u ovom polugodišnjem izvješću: 

 

Prihodi su ostvareni u 32 % i to nisu tako loši prihodi. Međutim kada pogledate pojedinačne stavke, 

pomoć od inozemstva u postupku je 8%, to su projekti, što planirate da će vam dati država, 

županija, Europska unija - ostvareno je 8%. Planirano je 920.000,00 tisuće eura za projekte, a dobili 

smo 74 tisuća, to znači ili da se nismo prijavili ili nam projekti nisu prošli ili ih nismo ni pripremili, 

to ćemo vidjeti u godišnjem izvješću.  

Ista ta priča je u rashodima, opet smo planirali nešto da ćemo potrošiti neke novce, da ćemo 

napraviti nešto pa su vam to rashodi za nabavku proizvedene dugotrajne imovine to su vam projekti, 

ceste, vrtić, rekonstrukcija doma tu smo planirali milijun, a dobili smo 20.000,00 tisuća eura, to je u 

postotku 1,92 %.  

Ja ću vam reći iz svog aspekta, ne znam da li vas je sram, treba pod hitno nešto promijeniti, ili su 

projekti loši pa ne prolaze ili smo loše planirali.  

Nama je realizacija manja od 5%, to znači da nešto radimo krivo.  

 

INES MAŠTRUKO: Proračun se planira, npr. ako ti planiraš da ćeš raditi cestu i ti si planirao da ćeš 

dobiti novce od npr. Mirka, onda ćeš ti to staviti u proračun. Radio si proračun, pa znaš, nije 

nikakva tehnika drugačija nego kada si bio načelnik. S druge strane ako smo dobili sredstva za naše 

programe i naši radovi su vezani za te novce. Može biti da je 1.7 potpisan neki Ugovor, on tada ne 

može ući u proračun.  

Nije stavljeno da smo uredili Kolegini, a sve je plaćeno u 7. mjesecu, da smo isplatili zemlju u 

Batalaži. Sve što je poslije 30.06, ne može biti u izvješću. Ja koja radim ovaj posao i koji sam radila 

sa vama i sada s novim načelnikom, uvijek je ista procedura, uvijek je isti način.  

 

MARKO KOLEGA: Slažem se, ti nisi odgovorna za realizaciju proračuna, ti si ta osoba koja piše 

samo brojke. Ja govorim drugo, da je prošlih 6. mjeseci bila realizacija 6,8 %, a još iz toga 6. 

mjeseci je bila 9,2% prosječna realizacija je 8% i ja govorim da ili loše planiramo ili krivo 

realiziramo, ja samo ukazujem na problem.  

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Polugodišnji  izvještaj o izvršenju  Proračuna Općine Kali 

za razdoblje 1.1. - 30.06.2024. 

 

„ZA“ 5  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 2 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 1 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 5 glasova „ZA“, 2 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Kali za razdoblje 01.01. – 30.06.2024. godine 

 

 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o donošenju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Kali za razdoblje od 2024.-2030. godine 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže Prijedlog odluke o donošenju Strategije upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Kali za razdoblje od 2024.-2030. godine 
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Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje prijedlog odluke o donošenju Strategije upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Kali za razdoblje od 2024.-2030. godine. 

 

„ZA“ 8  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 8 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

prijedlog odluke o donošenju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Kali za razdoblje 

od 2024.-2030. godine. 

 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 

na području Općine Kali 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge 

sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Kali. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge 

sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Kali. 

 

„ZA“ 8  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 8 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

Općine Kali. 

 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada dječjeg vrtića ,,Srdelica“ Kali 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada dječjeg vrtića ,,Srdelica“ Kali  

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada dječjeg vrtića ,,Srdelica“ Kali. 

 

„ZA“ 8  VIJEĆNIKA  
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„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 8 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćeno 

prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

dječjeg vrtića ,,Srdelica“ Kali. 

 

 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj 

uporabi 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste 

– javnog dobra u općoj uporabi. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica vijeća: Prihvaćate li prijedlog odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog 

dobra u općoj uporabi. 

 

„ZA“ 8  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 8 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

prijedlog odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi.  

 

 

TOČKA 7. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

MARKO KOLEGA:  Kada se netko pozove na pravo na pristup informacijama onda ste dužni u 

roku od 30 dana poslati odgovor. Isto tako ste dužni imenovati osobu, službenika za informiranje.  

 

PROČELNICA MARIJA GRBIĆ: Ja sam službenik za informiranje.  

 

MARKO KOLEGA: Želim da mi se dostavi, koliko je do sada potrošeno na projektiranje 

Općinskog doma.  

 

ANTE GOBIN: Tko je sada komunalni redar?  

 

PREDSJEDNICA VIJEĆA: Nemamo ga. 

 

MARKO KOLEGA: Koliko ste natječaja raspisali?  

 

PROČELNICA MARIJA GRBIĆ: Jedan natječaj je bio. 
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TINO KURTIN: Ja sam htio pitati u vezi deponija, zadnji puta ste rekli da je neki projekt u izradi, 

koliko se sjećam, pa me zanima što je sa tim?  

 

PREDSJEDNICA VIJEĆA: Projekt je izrađen i sada čekamo natječaj Fonda da se možemo sa tim 

javiti. 

 

ANTE GOBIN: Imam pitanje u vezi groblja, znam da je bio napravljen projekt da se groblje proširi, 

što je sa tim?  

 

NAČELNIK: Zasada se groblje neće proširiti. Sada pokušavamo groblje dovesti u neki red što se 

tiče održavanja jer se godinama nije ulagalo u njega.  

 

Završeno u 19,40 sati. 

 

Zapisnik sastavila:  

Magdalena Profaca 

                                                                                                              predsjednica Općinskog vijeća:  

                                                                                                       Marija Zelenčić 

 

KLASA: 024-01/24-02/13 

URBROJ: 2198-14-01/01-24-1 


